
 

Protokoll Styrelsemöte 2020-05-25 

 
 
Plats: ÖOK:s klubbstuga Rannåsen 

Närvarande: Owe Hemmingsson, Urban Lindgren, Lotta Nilsson, Torgny Pettersson, 
Erica Johansson samt på telefon: Bernt Åkerlund, och Helen Hanstock. 

 

1. Mötets öppnande 
Erica Johansson hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica valdes till mötets sekreterare och 
Lotta Nilsson att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 20 april gicks igenom. Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
Urban Lindgren presenterade förbundets ekonomi per dagens datum. Den ekonomiska 
ställningen är god och oförändrad sedan föregående möte. Förbundet har fått påminnelseavgift 
för betalning av fordonsskatt för släpvagnen. 

4. Utbildning 
Den 24 april skickade Erica Johansson ut e-post till kontaktpersoner för Åsarna IK och ÖOK för att 
få in anmälningar till SOFT:s banläggningsutbildning som kan bedrivas med stöd av 
Banläggarboken och material via SOFT:s hemsida. Dessutom fick OK Storsjön och Frösö IF ta del 
av informationen. Det har inte inkommit några anmälningar. 

Mötet beslutade att informationen ska läggas ut på JHOF:s facebooksida. 

5. Brobyggarna 
Lotta Nilsson har varit i kontakt med ansvariga i Medelpad och Ångermanland och verksamheten 
ligger för närvarande på is på grund av coronapandemin. Lotta planerar att kalla till en lokal träff 
så att ungdomarna får möjlighet att träffas och bland annat fortsätta planera tävlingen i Indoor-
orientering. 

6. Rekommendation Corona 
Mötet anser att förbundet inte behöver gå ut med några ytterligare rekommendationer än de 
som kommer från centralt håll samt myndigheter. Mötet konstaterade även att den 
”coronaanpasade” verksamhet som bedrivits via klubbarna genom parkserien, Frösö femdagars, 
Skogsfemman, Fjällfemman och Hitta Ut har varit väldigt lyckad. 

7. NM 2020 
Daniel Sjölund har skickat en förfrågan till övriga Norrlandsdistrikt angående om och hur/var 
Norrlandsmästerskapen ska arrangeras de kommande åren. Den 31 maj genomförs ett möte med 
inblandade där Bernt Åkerlund ska delta. Arrangörsklubbarna i Jämtland är positivt inställda till 
att arrangera NM 2021 om årets arrangemang blir inställt. 

8. Tävlingsprogram 2020/2021 
För närvarande ser det inte ut som att någon av de inplanerade ordinarie tävlingarna kommer 
kunna genomföras denna säsong. Träningstävlingsverksamheten fortsätter att pågå på ett 
Coronaanpassat sätt. ÖOK kommer att genomföra en tävling 6 juni i Häggenås med fyra 
startgrupper, mellan 9 och 15 med max 45 deltagare per grupp. 

Frösö IF och ÖOK har för avsikt att arrangera Vålådalens 3-dagars 2021 (istället för 2020). För 
närvarande finns inget tillstånd att arrangera orienteringstävlingar i Vålådalen 2021. 
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Grundplanen för 2021 är att flytta årets arrangemang till kommande säsong. Bernt Åkerlund med 
flera tar fram ett förslag till hösten med datum och arrangörer för nästa säsongs tävlingar. 

9. Övriga frågor 
Mötet diskuterade möjligheterna att arrangera ett OL-ting under hösten. Om det inte är möjligt 
att göra det kan ett alternativ vara att ha en ordförandekonferens för distriktets föreningar. 
Tävlingsprogrammet 2021 samt hur förbundet ska kommunicera med föreningarna på effektivast 
sätt är prioriterade frågor. 

10. Nästa möte 
Nästa möte genomförs måndag 29 juni kl 17:30 i Frösö Sportstuga. Lotta Nilsson bokar lokalen. 

 

 

 

Erica Johansson 
Vice ordförande 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Lotta Nilsson 
Justerare 

  

 

 


